

Datum: 2025-05-12

Tid: kl 18.00

Plats: Klubbstugan Lötbodalen

Nävarande:

Rolf Björk
Eva Björk
Kjell Gustavsson
Pia Lundin
Erika Bjureby
Caroline Jansson (fd Ling)
Cecilia Trehn
Carina Kronqvist
Gudrun Melander

1. Mötet öppnas

Ordförande Cecilia Trehn öppnade mötet

2. Fastställande av dagordning

En infopunkt från Eva Björk under övriga frågor samt att Cecilia Trehn har en övrig punkt gällande hantering av stängsel för agilityn.

3. Val av justerare

Pia Lundin valdes till justerare

4. Föregående protokoll

Protokoll från styrelsemöte [2025-04-14](#) är justerat och publicerat på hemsidan. Uppföljning av åtaganden/beslut från fg möte:

- Inköp av mobilt stängsel – *klart och det har använts under helgens kurser.*
- Kontakt gällande föreläsning på medlemsmöte juni – *pågår*
- Sponsring – *Ingela Falk Jensen har varit i dialog med Cecilia och hon är generellt positiv till att jobba för klubben. Det krävs samordning och diskussion kring val av lämpliga osv. Förslag att klubbens olika grenar samlas för denna diskussion.*
- Elen i klubbstuga/område – *avstämning gjord med Motorklubben, från Motorklubben har man analyserat och fixat det brott som varit på kabeln. Vi har olika säkringsstyrka på våra anläggningar och fortsätter utvärdera hur nu funktionen blir framåt.*
- Bänkar – *ej påbörjat ännu.*

5. Ekonomisk rapport

Rolf rapporterar.

Lägre antal anmälda till kurser ger oss ett tapp motsvarande ca -20 000 kr jämfört budget och utfall föregående år. Fallande intäkter jämfört föregående år avspeglar sig även på antalet nya medlemmar till klubben. SBK tävling meddelar att de nu är ikapp både rapportering och avräkning av avgifter. Det innebär att man från SBK:s sida kommer att påminna om fakturor ej betalas i tid.

6. Rapport från sektorer och övriga ansvarsområden

a) Utbildning (HUS)

Utfallet för året är att vi har haft färre deltagare generellt. Valpkurs planerad för augusti. Agilityn kör en fortsättningskurs och ev kan vi aktivera ytterligare en nybörjarkurs som omfattar 6 tillfällen. Öppen träning pågår på torsdagar, sista datum är den 12 juni före sommaruppehållet. Tillfälle för instruktörer fortbildning och coachning planeras och vi siktar mot hösten. Förslag från mötet att repetera hur vi informerar utbildningsvägar och vad klubben kan erbjuda till medlemmar, Pia tar med frågan.

Rallylydnadsträningen som pågår onsdagar kommer att pågå till 11 juni då man kommer att avsluta med en skojtävling för deltagarna.

b) Tävling (TÄS)

Spårtävling 1 maj flöt på bra med 8 deltagare och en i lägre klass och en i högre klass blev uppflyttade. Tävlingen den 19 maj är nu under planering. Skyddstävlingen till juni månad har nu också anmälda deltagare och vi hoppas att det blir ett underlag för ett arrangemang i år!

Gudrun Melander har gått skrivarutbildning för Rallylydnad

c) Rasutveckling/MH (RUS)

Utskick till medlemmarna har gjorts för utbildning till figuranter till MH som startar 3 juni. Klubben behöver fler figuranter för arrangemangen.

d) Stuga & område och Kök

Vid tävlingar har köket varit bemannat och det har fungerat väl. Vi kan behöva påminna om betalning för dricka eller fika.

Gräsklippningssäsongen är igång och vi har fått beröm från tävlande för klubbens fina plan.

Förslag att vi ser till även kommunens stolpar till rasthagen, vid en arbetsdag nästa vår är det en enkel åtgärd att ta en slägga och rätta till dem.

e) Medlem

Sen årsskiftet har vi fått in 17 nya medlemmar och vi har tappat 14 medlemmar dvs nettot +3 medlemmar.

f) Övriga

NoseWork hade sin tävling den 3 maj, välbesökt och drygt 40 startande.

7. Inkommande skrivelser

April

• Tommy Stark	2025-04-29 10:58	🚩	Åtgärd/Ansvarig
➡ samarbete			Styrelse och sektorer
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-04-24 17:27	🚩	TÄS
➡ Fwd: Instruktion gällande de olika betalningssätten i SBK Tävlings oc...			
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-04-24 17:20	🚩	HUS
➡ Fwd: Fwd: Inbjudan till ledarutbildning Hund i Eskilstuna			
• Styrelsen Södertälje BK	2025-04-22 17:25	🚩	RUS
➡ Re: Mentaltestfigurantutbildning			
• Svea	2025-04-17 09:05	🚩	Kassör
➡ Faktura 1012532 från GRANNGÅRDEN		📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-04-16 16:01	🚩	RUS
➡ Figurantutbildning		📎	
• Jaqueline (Kundservice Granngården)	2025-04-16 11:01	🚩	DropBox
Ditt kundnummer på Granngården är klart			
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-04-14 12:49	🚩	Styrelsen
Kallelse till distriktets medlemsmöte!		📎	
• noreply@xledger.net	2025-04-13 10:15	🚩	Kassör
➡ Svenska Brukshundklubben - SBE - Faktura 10664 [DONRJA]		📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-04-11 17:47	🚩	TÄS
➡ Fwd: Uppdaterad Arrangörsmmanual SBK Tävlings och annan informati...		📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	2025-04-02 14:12	🚩	TÄS
➡ Fwd: Remissomgång nr 2 Regelrevidering 2027		📎	

Maj

• kultur	tis 14:03	🚩	Åtgärd/Ansvarig
Dialogmöte om kulturlivet i Gnesta kommun 14/5 & Kulturfrukost i ...			
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	mån 20:19	🚩	Styrelsen
Re: Dagordning Medlemsmöte 18/5		📎	
• sekr@sbksormlandsdistriktet.se	fre 18:38	🚩	Styrelsen och sektorer
➡ Fwd: SBK Info april 2025			

8. Utgående skrivelser

-

9. Medlemsmöte Sörmlandsdistriktet 18 maj

Kallelse och dagordning bifogas. Styrelsen har att utse representanter som kan närvara vid mötet. Klubben har som ambition att ha medlem med mandat som

deltar på mötet och kan rösta. Gudrun Melander stämmer av med Anders J i veckan om han kan ta på sig uppdraget.

10. Medlemsmöte 8 juni

Kallelse, dagordning och tema föreläsning. Diskussion kring tänkbara aktiviteter. Mötet beslutar att använda tillfället för sommaraktivitet och ev skojaktiviteter för att få ett tillfälle för schysst samvaro och att önska varandra en glad sommar!

11. Övriga frågor

- a) Policy för skotträning – om medlemmar ska träna skott är det ett krav att andra medlemmar som vistas på klubbområdet får information och att man får möjlighet att säga om det är okej. Vi anslår också på hemsidan genom en flash om planerad skotträning.
- b) Ansvar för olika aktiviteter och hur vi kommunicerar inom olika områden, ex vem som tar med vatten, toaletter ex papper och tömning, värme och reglering av klimat i stugan, felanmälan och kontakt med externa ex Motorklubben, stängsel för agilityn etc etc. Cecilia har tagit fram en lista med olika aktiviteter och listan behöver grupperas och uppgifterna behöver fördelas mellan sektorer, arbetsdagar och ansvariga för kurser eller tävlingar. Frågan tas upp vid kommande möte.
- c) Erika har fått information om att det finns möjligheter att söka bidrag för utrustning till klubbarna för träning. Oklart var ansökan sker och hur mycket man kan söka för men frågan tas vidare vid kommande möte och Erika är ansvarig.

12. Mötet avslutas

Ordförande avslutade mötet

Vid protokollet:
Carina Kronqvist

Justeras:

Cecilia Trehn, ordförande

Pia Lundin, justerare